
Generalforsamling Egevoldens Idræts Club, gymnastikafdelingen den 22. marts 2022 

1. Valg af dirigent 

Jytte Rusbjerg blev valgt. Jytte fastslog at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  

2. Bestyrelsens beretning v/formanden 

Beretningen blev enstemmigt vedtaget.  

Velkommen til generalforsamlingen, hvor vi nærmer os enden på vores 49. sæson. 
 
Endnu en sæson, der har været præget af restriktionerne. Dog har vi ikke været direkte berørt, men 
Corona har haft sit tag i vores instruktører og hjælpeinstruktører, hvilket har ført til en del flere 
aflysninger, end vi kunne ønske os. 

Vi startede sæsonen op med at tilbyde træning på 13 børne‐ og forældre‐/barnhold samt 7 
voksenhold. 

Desværre måtte vi meddele lukning til vores parkourhold og vores drengehold, da det ikke lykkedes at 
finde egnede instruktører til de to hold. Desuden blev vi kort før sæsonstart opmærksomme på, at vi 
ikke havde fået nok tilmeldinger til de to sjippehold, som vi valgte at sammenlægge. 

Til gengæld har vi været gode til at rekruttere hjælpeinstruktører til denne sæson. Nu består det 
videre arbejde i at få dem uddannet, så vi får nogle flere instruktører i foreningen.  

I denne sæson har vi 468 medlemmer: Fordelt på 317 børn og 151 voksne. 

Som nævnt har vi været forskånet for restriktioner, der direkte forhindrede vores træninger. Der har 
dog været en del frameldinger fra både gymnaster, instruktører og hjælpeinstruktører, hvilket jo er 
helt naturligt, når smitteniveauet har været så højt. Det har desværre betydet aflyste træninger og 
ustabil kvalitet af træningen på nogle hold.  

Senest har en instruktør valgt at sige op på grund af ustabilt fremmøde på hendes hold. Heldigvis 
havde vi en ny instruktør stående klar i kulissen, som er sprunget til kører holdene videre.  

Bestyrelsen er godt klar over, at instruktørerne og hjælpeinstruktørerne har haft lidt sværere vilkår 
end normalt. Derfor har vi i år valgt at give dem en ekstra god gave på forhånd – nemlig billet til 
Verdensholdet opvisning til maj. Derudover inviterede vi dem i november på brunch.  

Vores juletræsfest i december valgte vi at aflyse, da smittetrykket var særligt højt her i Hvidovre. Vi 
valgte, at vi hellere ville prioritere træningerne end at risikere at lægge foreningen ned med smittede 
gymnaster, instruktører og hjælpere i ugerne op til jul. 

Før jul og efter nytår faldt temperaturen i halanlægget. Før jul fik vi at vide, at temperaturen var helt, 
som den skulle være, men da rytmeholdet kunne rapportere 16 grader fra hallens gulv, måtte skolen 
alligevel indrømme, at temperaturen godt kunne trænge til en justering. Vi har ikke hørt fra nogen af 
holdene, siden det blev rettet. 

Vi krydser alt, hvad vi har, for at vi får lov at afholde en helt normal opvisning den 24. april helt som 
før Corona.  

Sidste sæson blev vores gymnastiklejr aflyst på grund af Corona, og i år har vi desværre været for sent 
ude. Ingen af de kolonier/lejre, der passede størrelsesmæssigt, prismæssigt og afstandsmæssigt var 



ledige, så nu må vi se, om vi kan være heldige at få booket en lejr til næste sæson, så vi igen kan tage 
af sted med en gruppe gymnastikbørn.  

Som jeg nævnte på sidste generalforsamling, har vi indgået et samarbejde med Hvidovre Kommune 
og DGI i et flerårigt projekt, hvor vi får hjælp til at stille skarpt på nogle af de udfordringer, som 
foreningen har i disse år. Vi har afholdt flere workshops med konsulenter fra DGI, der blandt andet 
har mundet i fokus på vores værdigrundlag, vores kommunikationskanaler og vores instruktører – 
både i forhold til rekruttering og fastholdelse. Vi glæder os til at se, om vores nye viden kan rykke 
noget for både medlemstal og nemmere rekruttering af instruktører.  

Endnu en gang har Støtteforeningen givet os et flot tilskud på 15.019 kr. Vi siger et stort rungende 
tusind tak til Støtteforeningen. Grunden til ”det lille” tilskud er, at vi ikke har haft det samme 
aktivitetsniveau som tidligere.    

Til sidst vil jeg takke jer/dem, der altid hjælper os i periferien – alle husket, ingen glemt :)  

Og tusind tak til jer, der er mødt frem til generalforsamlingen i år. Det glæder os at se jer.  

 

 

   



3. a) Regnskab 2021 

Kassereren deltog ikke i generalforsamlingen pga. sygdom. Så regnskab og budget blev fremlagt af 

revisor Jytte Kristensen.  

 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt.  

   



3. b) Budget 2022 

 

Budgettet blev taget til efterretning 

4. Indkomne forslag* 

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag 

   



5. Valg af: 

a) Kasserer for 2 år (Ena Christiansen opstiller) 

Ena blev genvalgt 

b) Bestyrelsesmedlem for to år (Caroline Møller opstiller) 

Caroline blev genvalgt 

c) Bestyrelsesmedlem for to år (Petrea Storm opstiller) 

Petrea blev genvalgt 

d) Suppleant for et år 

Bestyrelsen har ingen forslag til denne post, så generalforsamlingen accepterede, at bestyrelsen 

fortsætter endnu et år uden suppleant.  

6. Valg af: 

a) To revisorer for et år  

Jytte Kristensen og Anita Mathiesen genopstiller og blev genvalgt.  

b) En revisorsuppleant for et år 

Finn Jensen genopstiller og blev genvalgt. 

7. Eventuelt 

Jytte Kristensen takkede bestyrelsen for godt arbejde. Det bakkede Jytte Rusbjerg op om og Robert 

takkede for tilskud til motionisternes jubilæumsfest. 

Jytte Rusbjerg henstillede til, at vi slog et slag for at skabet i sal 2 skulle ryddes op – bestyrelsen lovede 

at kigge på det.  

Bestyrelsen lovede at skrive til skolen vedr. saltid fra kl. 14.30 om onsdagen til motionisterne. 

Jytte takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen.  

 

Referent 

Helle Hilstrøm 


